
Medborgarförslag rörande Ljungby Arena

Bakgrund.

I Ljungby arena finns idag för få omklädningsrum inräknat de som är under renovering på 
grund av vattenskador.

Jag tycker också att de utrymmen som finns inte utnyttjas optimalt

Då antalet ungdomar som vill spela hockey ökar, inte minst när det gäller flickor, behöver 
vissa ombyggnationer göras.

När det idag är träning eller match för damerna hänvisas ofta yngre flickor till 
omklädningsrum 11 (rum 1218 på ritning).

Detta omklädningsrum ligger i samma korridor där J 18 och J 20 har sina omklädningsrum. 
Detta kanske inte är helt lämpligt, då det springs mycket halvnaket och en del flickor har 
känt obehag vid sådana tillfällen.

Damerna har idag små förrådsutrymmen där all utrustning ska förvaras samt flyttas till 
omklädningsrum vid match och träning.

Det saknas också utrymme för ombyte och ett samlingsrum för ledare på Dam och 
ungdomssidan.

Pågår det match samtidigt på båda rinkarna blir det även trångt för domarna, då det endast 

finns ett domarrum i arenan.

Med detta som bakgrund vill jag lämna ett förslag på åtgärder.

Jag anser mitt förslag vara skäligt i syfte att bedriva en bra verksamhet för både domare, 

spelare och ledare.

Förslaget är inom befintlig golvyta endast mindre ingrepp behöver göras, dock blir det en 

del dusch och våtutrymme som kräver en del arbete.

Inlämnat av  2018-01-18
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Rum 1034.

Förslag

Detta blir Damlagets permanenta omklädningsrum med plats för 24 spelare

Här duschar och byter damerna om, här förvaras även deras utrustning enligt samma princip 
som Herr A-laget, J20 och J18.

Det frigörs utrymme i damernas förråd så att deras övriga material kan förvaras där, idag 
finns den utspridd på flera ställen i arenan.

Åtgärder.

Det behöver förmodligen installeras en avfuktare, då utrustningen är blöt efter träning och 
match.

Avfuktaren får inte stjäla golv eller bänkyta och bör därför placeras högt på vägg mot 
duschdel.

Skridskomatta läggs i omklädningsdel.

Hyllor monteras ovanför bänkar.

Rum 1109.

Detta blir omklädningsrum för flickor som inte spelar i damlaget, deras utrustning förvaras i 
respektive ungdomsförråd. Det kan också med fördel användas av flickor som spelar i 
gästande ungdomslag vid t.ex. seriematcher cuper eller sommarhockeyskola.

Åtgärder.

Material som förvaras i rum 1109 flyttas till rum 1205 som för övrigt behöver rensas. 

Dörrpartierna skiftas mellan rum 1205 och 1109.

Duschutrymme byggs. Vatten och avlopp finns i angränsande rum 1109A.

Eventuellt behöver ventilationen förbättras.

Bänkar och klädkrokar monteras. Skridskomatta läggs i omklädningsdel.



Rum 1109A.

Domarrum för b-hallen

Åtgärder.

Utrymmet byggs in, duschutrymme byggs mot rum 1109 och då behöver dörren flyttas. 

Skridskomatta läggs i omklädningsdel.

Bänkar och klädkrokar monteras.

Eventuellt behöver ventilationen förbättras.

Rum 2073 Städförråd 2:a våning Lindvallskiosken.

Samlingsrum för ledare/tränare.

Åtgärder.

Städas.

Befintlig städutrustning blir kvar 

Element monteras.

Wifi uppkoppling förbättras.

Bord och stolar installeras.

Rum 1062 skärmvägg entré.

Är idag bara en tom outnyttjad yta.

Omklädningsrum för ungdomsledare.

Åtgärder.

Vägg sätts upp mellan rum 1060 och rum 1063, dörr monteras.

Rum 1063 byggs om till dusch och toalett, och rum 1062 blir omklädningsdel.

Ventilation ses över.

Bänkar och klädkrokar monteras.

Skridskomatta läggs in.



Rum 1113 förråd under läktare.

Dåligt utnyttjat utrymme.

Förråd för eventuellt ytterligare lag.

Åtgärder.

Rensas

Hyllor sätts in.
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Andrad brandcellsgräns 
och skyltning

Bilaga 1
Brandskiss brandcellsgränser sar 
vägledande markering och 
utrymninqsplatser 
150417
Anton Dahlgren 
FSD

Förklaring

El 60 = ............
REI 60 = ------
Genomlyst/belyst vägledande 
markering = <4— 

Genomlyst/belyst vägledande 
markering med rullstols- 
pictogram = ^ B .
Utrymningsplats för rullstolar.
X antal utomhusrullstolar

ts
WH-l-hH-H-
0 12 5
METER

BETECKNINGAR

NY VÄGG

Komplettering med 
rullstolspictogram

3

FORRAD MASSOR

!0/^i|o^9É P22 ÄP22 T,AP22 AP22 Al

Xp3

til-31-850

BEFINTLIG VÄGG 

BRANDCELL E60 

.BRANDCELL EI60 

bNéNDCELL REI60 

RÖKLO

GENOMLYSV BELYST 
VÄGLEDANDE 
MARKERING

GENOMLYST/ BELYS 
VÄGLEDANDE 
MARKERING MED 
RULLSTOLSPICTO
GRAM

UTRYMNINGSPLATS 
FÖR RULLSTOLAR.
X ANTAL RULLSTOLAR

RITNINGEN ÄR SKYDDAD ENLIGJ 
UPPHOVSRÄTTSLAGEN OCH I 
INTE KOPIERAS. SPRIDAS MER I 
ÖVRIGT ANVÄNDAS UTAhySPPHOVS- 
MANNENS MEDGIVANDS

RITNING PÄ BEFVfTLIG BYGGNAD ÄR 
UTFÖRD AV Li/lGBY KOMMUN. 
BEFINTLIG BTCGNAD ÄR EJ UPPMÄTT.

FORMAT A1: SKALA 1:200 
FORMAT A3: SKALA 1:400

I I

L DORRAR UTGÄR/ FLYTTADE 15.04.16 AH

K KIOSKER OCH PUB 15.04.15 AH

J LITTERA 15.04.09 AH

1 KOMPL. MED LITTERA PÄ

STÄLD. OCH AL-PARTIER 15.04.01

H KOMPL. MED DÖRRLITTERA

I OMBYGGDA DELAR 15.03.1^ AH

G ALLM. REV. 15.0^ AH

F ALLM. REV. J^03.09 AH

E ALLM. REV. y i5.02.17 AH

D ALLM. REV. / 15.02.05 AH

C ALLM. REV. / 15.01.14 AH

B ALLM. REV. / 15.01.05 AH

A ALLM. REV. / 14.12.05 AH
SET ANT ANOÄNG avser DATUM Sign.

v b/gghandling

y<JUNGBY ARENA
' ^ÉEk^

£5 Älagans Byggnad» AB
A 1 ARKET. Box 95. 34 I^Ljungby. 0372/ 825 20
UPPDRAG NR

14/12
RITAD AV X
AH X

HANDLÄGGARE

ALF HANSSON
DATUM

2014-11-26

ANSVARIG

ALF HANSSON^.
OM- OCH TILLBYGGNAD AV ISHALLAr\^
FRITIDEN 2. LJUNGBY KOMMUN \

PLAN 1 \

1:200
NUMMER

A-40.1-010



Ändrad utrymningsstrategi

Ändrad utrymningsstrategi

Utrymning och 
utrymningsplats borttagen'

E> lb^V'lÄWIEAP15 AP15 AP15 APIS AP15

Bt

Vägledande markeringar 
borttagna

ra ra

ra

Brandcellsgräns flyttad

Brandcellsgräns borttagen 
och ändrad skyltning

Vägledande markeringar 
borttagna

ra

Tillagd vägledande 
markering

i—M «I60 EI60*>

INNERVACGSTYPER

M MURAD VAGG

44 12.5MM GIPS * OSB-SKIVA + 95MM REGLAR C 450MM RESPEKTIVE 45MM ISOLERING ■
OSB-SKIVA + 12.5MM GIPS 
LJUDKLASS 44dB

ÖVRIGA VÄGGAR UTFÖRES AV 12.5MM GIPS * OSB-SKIVA + 95MM REGLAR C 450MM 
OSB-SKIVA + 12.5MM GIPS
LJUDKLASS 40dB MOT KONTORSRUM. RUM FÖR MASSOR OCH LÄKARE SAMT MOT WC OCH 
HWC
VID BRANDKLASS EI60 BYTES OSB-SKIVOR MOT GIPSSKIVOR

SKALA 1:200

W11 m 111
0 12 5
METER

RFTFCKNINGAR

NY VÄGG

BEFINTLIG VÄGG 

BRANDCELL E60 

BRANDCELL EI60 

^DCELL REI60 

ROKLUC

GENOMLYSl^BELYST 
VÄGLEDANDE 
MARKERING

GENOMLYST/ BELYST 
VÄGLEDANDE 
MARKERING MED 
RULLSTOLSPICTO- 
GRAM

UTRYMNINGSPLATS 
FOR RULLSTOLAR.
X ANTAL RULLSTOLAR

RITNINGEN ÄR SKYDDAD ENLIG> 
UPPHOVSRÄTTSLAGEN OCHj 
INTE KOPIERAS. SPRIDAS BftER I 
ÖVRIGT ANVÄNDAS UTAI*OPPHOVS- 
MANNENS MEDGIVANC

RITNING PÄ BEEWTLIG BYGGNAD ÄR 
UTFÖRD AV UBNGBY KOMMUN. 
8EFINTLIG BYGGNAD ÄR EJ UPPMÄTT.

FORMAT Al: SKALA 1:200 
FORMAT A3: SKALA 1:400

I I

K DÖRR MM UTGÄR 15.04.16 AH

J KIOSK 15.04.15 AH

1 KOMPL. MED LITTERA 15.04.09 AH/

H KOMPL. MED LITTERA PÄ /
STALD. OCH AL-PARTIER 15.04.0^ AH

G ALLM. REV. 15.0^1 AH

F ALLM. REV. 1/3.O9 AH

E ALLM. REV. y n 5.02.17 AH

D ALLM. REV. / 15.02.05 AH

c ALLM. REV. / 15.01.14 AH

B ALLM. REV. / 15.01.05 AH

A ALLM. REV. / 14.12.05 AH

BET ANT ANMmJG AVSER DATUM Sign.

\ BYGGHANDLING

^XäJNGBY ARENA

CSWgons Byggnads AB
A | ARKET. Bo* 95. 34 1 2^inyby. 0372/ 825 20
UPPDRAG NR

14/12

RITAD AV X
AH \

HANDLÄGGARE

ALF HANSSON
DATUM

2014-11-26

ANSVARIG
ALF HANSSON \

OM- OCH TILLBYGGNAD AV ISHALLAR
FRITIDEN 2, LJUNGBY KOMMUN

PLAN 2 \

1:200
NUMMER

A-40.1-020



Medborgarförslag

Jag föreslår att det ska vara möjligt för privatpersoner att komma med miljöfarligt avfall till 
Bredemad som transporteras på lastbil och därmed ska in på den norra delen av anläggningen utan 
att drabbas av miljöavgift. Det blir dessutom mindre arbete för personalen.

Att det skulle bli en massa mer pappersexercis för personalen är bara struntprat. Idag har man en 
vågsedel där det står vem som kommer med det, vad man kommer med och en referens där det då 
fylls i namn, adress och fastighetsbeteckning, alltså inte ett enda papper mer.

Dom som bor i centralorten och dess närhet kan komma och kasta i containern hur många gånger 
som helst utan kostnad. Ska vi som har upp till 50 gånger så långt att köra göra likadant? Vad är det 
för miljötänk. Nuvarande regler drabbar mest äldre och handikappade.

Se dessutom till att det ges rätt information om vad som gäller så att inte fler blir lurade som jag blev.

Dessutom kommer det folk från kommuner utanför Ljungby som kastar allt möjligt utan att betala 
ett öre.

När detta "anständighetskrav" införs kommer jag själv troligtvis inte ha någon nytta av det, men även 
vi som bor långt från Bredemad betalar samma kommunalskatt.

Att vi ska diskrimineras på detta sätt accepterar jag inte.

N

2018 01 9



Medborgarforslag till Ljungby kommun.

Medborgarforslag Ank “wr £j
Vi, undertecknade tycker och föreslår att Ljungby Kommun borde fästa uppmärksamheten på, 
studera och ta efter den IT-fixar-hjälp som både Markaryds- och Landskroi a Kommuner här "påbörjat 
Vårt förslag till Ljungby Kommun är att genomföra en liknande tjänst här i kommunen Wit/OC 
då vi anser att en sådan så väl behövs. Se 3 st.bilagor.

Förslaget är i korthet en önskan om att Ljungby kommun kopierar den IT-fixar-hjälp som 
Markaryds kommun från den 7 oktober 2017 har etablerat. En IT - fixar-hjälp för personer över 
67 år som får problem med sina datorer och där det behövs extern hjälp för att komma vidare.

Sedan tycker vi, att om förslaget genomförs här i kommunen, så bör det föregås av 
en ordentlig annonseringskampanj så att alla pensionärer observerar detta och riktigt fem klart 
för sig vad som kommer att gälla och icke minst att hjälp nu finns att få!!!!

Texten, som redovisar vad och hur man i både Markaiyd och Landskrona gör 
för att underlätta livet för många äldre människor i deras vardag, finns bifogat denna 
skrivelse som bilagor.

Vi vill härmed att någon person på Ljungby Kommen i adekvat ställning läser igenom och 
vidareutvecklar, anpassar och lägger fram detta som ett förslag för genomförande.
OBS att IT-fixar-hiälpen i nuläget är kostnadsfri i Markaryds kommun.

Motivering

Datoriseringen av vårt samhälle har gått fort, alldeles för fort.
Många personer, och inte bara 50 och 60 +:are, har av olika anledningar inte 
den kunskap som behövs för att med dagens teknik klara av viktiga grundläggande samhälleliga 
funktioner, typ att betala sina räkningar och eller att betala parkeringsavgift för sin bil, eller att åka 
med bussen - och i trängande fall till och med att inte kunna gå på en offentlig toalett därför att man 
inte har tillgång till en ”app”.
För att numera fungera i vårt samhälle så måste man köpa en kostsam och dyr i-pad eller telefon.
Här handlar det om tusenlappar, och icke bara några fickpengar, - i alla fall inte för oss pensionärer. 
Och hur lär man sig sedan att hantera alla dessa nymodigheter ?? Ja ni - det är allt en bra fråga!!!

Att bankerna i sin iver att maximera sina vinster, allmänt inte vill hantera och befatta sig med 
kontanter, och då särskilt inte de nya inhemska ”pengarna” som staten för enorma summor har låtit 
framställa, bidrar också till att krångla till det och försvåra tillvaron för folk. Att man så kategorisk 
vägrar befatta sig med mynt, är bl. a. ett hån mot hela föreningssverige och oerhört oförskämt!!!

Eftersom fler och flera butiker får för sig att inte acceptera kontanthantering längre, utan enbart 
accepterar korttransaktioner och swish som betalningsrutiner så upplever många att vardagen 
försvåras. Som orsak till detta menar man att det är bankerna som ligger bakom detta krav.
Det går väl an så länge vi är förskonade från några strömavbrott, attentat och sabotage, men den dag 
sådant inträffar, vad gör vi då ?????
Sedan kan man ju undra, precis som Långben gör hos Kalle Anka på julaftonen ”Vem är det som 
styr?” Är det verkligen bankernas sak att ta över och självmant ge sig till att styra denna utveckling?? 
Har politikerna tappat båda styr-, initiativ- och talförmågan i denna fråga???

Detta är i korthet tanken bakom detta medborgarförslag. Att få pensionärerna engagerade och lära
sig mera om hur man utnyttjar och arbetar med datatekniken nu när vi har blivit påtvingade den.
samtidigt som vi minskar vårt samhälles sårbarhet....

Ljungby den 22 Januari 2018

Bilagor 1, 2, 3



2018-01-18 FixarIT införs i Markaryd - Smålänningen / ar 3.
Man kan säga att FixarIT-tjänsten i Markaryds kommun ska fungera som en slags Fixarmaja eller 
Fixarmalte, men Andrej Ristovski kommer mer att vara inriktad på IT. Då handlar det om 
smarttelefoner, surfplattor, datorer och tv-apparater.

Annons - Jag ska kunna hjälpa
äldre människor att

komma igång med de tekniska prylar som finns idag. Vi är i en värld som blir mer och mer 
digitaliserad, säger Andrej Ristovski.

Det handlar då om relativt enkla saker. Fokus kommer att ligga på felsökning när något inte startar 
eller fungerar som det ska, komma igång med utrustning och nya funktioner, samt information och 
konsumentråd om den digitala tekniken.

- Jag ska inte skruva isär en dator och installera Windows eller något sådant. Men det ska vara till 
exempel att man ska kunna komma igång med teven... hur man installerar ett bankgiro med 
program... hur man för över pengar från kontot för att köpa biljetter på nätet... boka en tid kanske...

Ett barnbarn
Han kommer att vara stationerad på Mellangård i Markaryd under två och en halv timme på 
lördagsförmiddagar, jämna veckor. Ojämna veckor finns han på Stig Inn i Strömsnäsbruk.

Övrig tid kan seniorer över 67 år ringa till Ristovski för ett kostnadsfritt hembesök. Den 7 oktober 
påbörjar han sin nya tjänst.

- Jag ser det som ett sätt att kunna hjälpa äldre och samtidigt kunna lära känna dem lite bättre.

Till vardags arbetar Andrej Ristovski på Nibe. Men i sin egenskap av FixarIT är han anställd av 
Markaryds kommun.

- Vi har anställt honom på en tjänst som är på 25 procent. Ungefär tio timmar i veckan ska det 
vara, säger Micha Johansson som är äldrepedagog/aktivitetssamordnare på socialförvaltningen i 
Markaryds kommun.

- Jag hoppas att de ska se Andrej som det här barnbarnet som man alltid vänder sig till när det är 
någon teknikalitet som man inte reder ut. Då får Andrej agera barnbarn. Han kan det där med 
surfplattor och Laptop, telefoner och tv-apparater.

Klä i ord
Micha Johansson tror visserligen att de flesta "18 till 20-åringar" skulle kunna lösa den här typen 
av problem åt äldre, men det krävs också att man kan förklara hur det fungerar på ett enkelt och 
begripligt sätt. Han tycker att Andrej Ristovski har förmågan att kunna göra sådant förklarligt.

- Att klä det i ord, som en som inte är jätteintresserad av teknik begriper. Den egenskapen tror jag 
är värd fantastiskt mycket.

Man kan ringa FixarIT på kvällstid och på helger.

- Det får inte störa mitt vanliga jobb, påpekar han.

Ska utvärderas

Andrej Ristovski har sedan han var 13 år sysslat mycket datorer. Han blev sedan civilingenjör med 
inriktning mot datateknik.

Efter tre månader ska projektet med FixarIT utvärderas.

- Detta är ett pilotprojekt. Vi får se hur det är med behovet, säger Andrej Ristovski.

- Tanken är att vi köra detta i 18 veckor. När de här 18 veckorna har gått så ska 
kommunpolitikerna, de som håller i pengasäcken, utvärdera hur mycket Andrej har använts, säger 
Micha Johansson som är den som kom med idén om att inrätta en FixarIT-tjänst i Markaryds 
kommun.

https://www.smalanningen.se/article/fixarit-infors-i-markaryd/

https://www.smalanningen.se/article/fixarit-infors-i-markaryd/


2018-01-18 FixarIT införs i Markaryd - Smålänningen
3

Socialnämnden kommer då att ta ställning till om det finns "fog och underlag" för att FixarIT ska bli 
en permanent tjänst i kommunen.

Det handlar, påpekar Johansson, om allas rätt att kunna ta del av samhället. Allt fler äldre 
använder datorer på olika sätt. Kontanthanteringen minskar allt mer.

Ännu har inte så många kommuner i landet en FixarIT. Men Landskrona är dock ett exempel på en 
kommun som har tjänsten och därifrån har Micha Johansson fått en del tips.

FixarIT får inte får konkurrera verksamhet med det som privata databutiker sysslar med.

Socialnämnden i Markaryds kommun Markaryds kommun

https://www.smalanningen.se/article/fixarit-infors-i-markaryd/ 2/2
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Bilaga 3 av 3.

Kommentar till medborgarförslaget.
Varför har så många personer inte den kunskap som den moderna datatekniken kväver?
Det formligen pumpas reklam ut via alla media om att man,/or att hänga med i utvecklingen, 
absolut måste köpa de senaste versioner av alla möjliga telefoner och datorer i alla möjliga och 
omöjliga tappningar.

Vad som INTE tillhandahålls är några som helst utbildningsmöjligheter till alla nymodigheterna.
Från början, när mobiltelefonerna gjorde sitt intåg i vår vardag, för ett par decennier sedan, gick det 
hjälpligt ganska bra att tillägna sig och lära sig den nya tekniken, som sett med dagens ögon nog 
kan kallas ganska enkel. Man kunde dessutom då gå på någon inte särskilt pedagogisk kurs och 
hjälpligt lära sig. Men vad som var en skriande brist redan då, var tillgång till handhavandekurser. 
Programmeringskurser på ABC-datorer fanns det gott om - till ingen nytta. Det var inte ”go to” vi 
behövde, utan det var om hur det hela fungerade när man använde och jobbade med sin dator. Och vi 
tycker faktiskt att vi inte har konstaterat så värst mycket framåtskridande under alla åren som gått när 
det gäller handhavandeutbildning, åtminstone inte när det gäller pensionärer !!

Med dagens teknikkrav, vilket ofta motsvarar utbildning till och med över högskolenivå, - typ 
dataingenjör, har vi, som i vår ungdom inte fick tillgång till någon som helst dataskolning, varken i 
grundskolan eller senare i livet, ofta på grund av att vi varit tvingade att passa våra arbeten och 
tjäna pengar för att bl. a. kunna betala några av världens högsta skatter, varken har haft förutsättningar, 
tid eller ork att ta till oss allt det nya som ständigt tränger sig på. — Och sedan, under tiden, 
konstaterande sitta och titta på när en ny framväxande generation fått allt serverat.

Men det värsta av det hela är att det numera verkar vara helt okey, när vi ”för att hänga 
med i utvecklingen” för dyra pengar med krympande pensioner har köpt in nyutvecklade 
dataprylar, far acceptera att man numera kan betrakta oss ”gamlingar” som halvt imbecilla 
och stillatigande mer eller mindre far finna oss i att nästan bli idiotförklarade, när vi försöker oss på att 
sätta oss in i den nya tekniken och inte riktigt ögonblickligen hänger med. Det är då att känslan av
utanförskap infinner sig, och det är samhällsomstörtande verksamhet mina vänner !!!
Och riktigt illa är det för de personer som inte har några barn och barnbarn som kan undervisa oss.
Att sukta efter en pedagogisk korrekt upplagt kurs får vi väl vänta med till långt in i nästa liv !!!

Det har till och med gått så långt att vi på reklamfinansierad TV-tid får sitta och titta på när ett litet 
barn i TV-rutan står och skrattar oss rakt i ansiktet, - därför att det där nya ju ”är så barnsligt enkelt”. 
En sådan fräckhet kan till synes passera helt fritt, men den kan göra oss precis vansinniga.
Det ända som vi egentligen efterfrågar är en möjlighet till att fa lära oss hur det hela skall hanteras. 
Men si, - sådana möjligheter det finns inte. Man säljer gärna dataprylar, men någon form av 
utbildning finns inte att tillgå. Det ingår inte i sortimentet, det tillhandahåller man inte, så smarta är 
man inte.

- Och skulle det finnas datautbildning för pensionärer sker det nog ganska anonymt och i en alldeles 
för liten skala. När vi då för egen maskin, hemma i våra hem, oftast ganska ensamma, försöker lista ut 
hur till exempel ett nytt operativsystem eller hur andra nyinköpta prylar fungerar, och då oavsiktligt 
kommer till att göra ett felaktigt kommando som gör att datorn låser sig, så att vi inte kan komma ur 
situationen, då behöver vi hjälp. Det är då vi känner att vi liksom kan sparka oss trötta eller kasta oss i 
väggen, för då finns det inte hjälp för oss ”gamlingar” att varken fa eller köpa. De personer som vid 
tidigare tillfällen kanske hjälpte oss har försvunnit och sysslar med annat, och barnen eller barnbarnen 
har flyttat om det nu är så att de verkligen kan allt det nya. - Så där sitter vi !!!!!!!! Vad gör vi då ???

Det som vi efterfrågar och länge har efterfrågat från kommunens sida är möjlighet att få hjälp och svar 
på ofta enkla frågor av någon kompetent person så att vi kan komma vidare och lösa de uppkomna 
problemen, sedan får vi jobba vidare i datadjungeln och hoppas på och göra vårt bästa för att lära oss 
hur våra nya dataprylar fungerar. Men vi upplever starkt att det från samhällets eller kommunens sida 
saknas intresse och resurser för att tillhandahålla oss hjälp. Så, - ur vårt perspektiv tycker vi att denna 
brist i det kommunala tjänsteutbudet med fördel skulle kunna kallas för Åldersdiskriminering.
Det är väl ett sådant ”ord” som ingen politiker i ett valår gärna vill förknippas med??
Därför vill vi med tillförsikt se fram mot att få lite datorhjälp så att även vi kan hänga med på ”traven”

Denna sida är väl lite mera utförlig i sin besbivning av det mest väsentliga som många av
oss pensionärer tänker och känner, samtidigt som vi i vanlig ordning ”knyter näven i fickan”..
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Medborgarförslag
Mitt medborgarförslag:

Mitt förslag är att bygga en hundrastgård vid Strömgatan antingen söder eller norr om bananbron

Min motivering:

Det är många hundägare som inte kan ta sig till Brukshundsklubbens rastgård eller ut i skogen för att rasta 
sina hundar under kontrollerade former. Då det råder förbud mot lösa hundar i naturen under stor del av året 
vore detta e n mycket lämplig åtgärd att utföra för den stora gruppen av hundägare i Ljungby.

Namn*: Telefonnummer:

 uppgifter måste fyllas i för att förslaget ska behandlas.

Skicka blanketten till Ljungby kommun, 341 83 Ljungby. Märk brevet med 
”Medborgarförslag

När ditt medborgarförslag har registrerats hos kommunen kommer du att få en 
bekräftelse via post på detta. Ditt medborgarförslag blir en allmän handling och 
publiceras, utan avsändare, på kommunens webbplats




